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Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Miért szüntették meg a gyermekek után járó adókedvezményt, amely
munkavégzésen alapulva hagyott meghatározott havi összeget a családoknál?” címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Sz űcs Erika szociális és munkaügyi
miniszter asszonyhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony !

A családtámogatási rendszer, különösen a mai demográfiai helyzetben, kormányoktól
függetlenül meghatározó feladat kell, hogy legyen. A gyermekvállalási hajlandóságot, illetve
annak ösztönzését a mindenkori kormánynak támogatnia kell . Önök 2005-ben a háromlábon
álló családtámogatási rendszert úgy alakították át, hogy mindent beolvasztottak a család i
pótlék rendszerébe. Igaz, ezt is úgy tették, hogy tulajdonképpen csak az évenként kétsze r
biztosított rendszeres gyermekvédelmi kedvezmény pénzbeli juttatásával adtak ugyanannyit ,
mint a polgári kormány a három lábon álló rendszerrel . A Fidesz – Magyar Polgári Szövetség
ma is azt mondja, hogy a munkajövedelmekből elvont adóterhelés rovására kell biztosítani a
családban él ő eltartottak támogatását. Önök 2006 . január 1-ével ezt az elvet egyszerűen
lesöpörték és az egy- és kétgyermekes családoknál az adókedvezményt teljes egészében, a
három és többgyermekeseknél 60%-ban csökkentették . Ugyanakkor kiemelkedő
jövedelemhatárig meghagyták a családi pótlék alanyi jogosultságát .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Kérdéseim tehát : Miért nem kezdeményezi a pénzügyi tárcánál a családi típusú adózás
választhatóságának lehetőségét? Ón szerint ez a lépés középtávon kedvez ően befolyásolná-e a
gyermekvállalási hajlandóságot ?

Várom válaszát !

Budapest, 2008 . december 18.
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